
'Gebiedsontwikkeling is zeker niet ten einde'
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Gebiedsontwikkeling zit in een impasse. Wat te doen? Friso de Zeeuw, praktijkhoogleraar Gebiedsontwikkeling
aan de TU Delft en directeur nieuwe markten bij Bouwfonds Ontwikkeling, heeft een optimistische boodschap.
"Bij veel projecten stagneert de voortgang, maar gebiedsontwikkeling is niet ten einde. De bedrijfstak zal zich
aanpassen aan de nieuwe realiteit", zegt De Zeeuw in een exclusief interview met Vastgoedjournaal. De Zeeuw
doet daarnaast 11 aanbevelingen om gebiedsontwikkeling vlot te trekken.
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